
Obec Dlouhopolsko 

ZÁPIS 

z 5. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Dlouhopolsko 

konaného dne 4. září 2023 od 18,30 hodin 

v zasedací místnosti v budově bývalé školy, Poděbradská čp. 5, Dlouhopolsko 

 

 Přítomní členové zastupitelstva obce: Mgr. Hana Míčová, Ing. Martina Knytlová, 
Pavla Průšová, Jan Průša, Jaroslav Znamínko, Bohumil Knytl 

1. Zahájení 
Zasedání v 18,30 hod a všechny přítomné přivítala starostka obce Mgr. Hana Míčová. 

Prohlásila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyvěšeno. Dále starostka konstatovala, že je 
přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva obce, 6 přítomných, a prohlásila zasedání 
za usnášeníschopné.  

Starostka obce dále sdělila přítomným, že účastí na schůzi souhlasí přítomní s GDPR, neboť 
zápisy ze zasedání zastupitelstva se zveřejňují na webových stránkách.  Pokud se někteří 
z přítomných zúčastní diskuze, budou zveřejněna jejich jména. 

Paní  – nesouhlasí s výše uvedenou podmínkou, její jméno bude anonymizováno 

Začerněná jména – dle GDPR „zapomenutí“ – bude uvedeno, že je lze vyhledat v originálu 
zápisu 

 

2. Stanovení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Starostka navrhla určit zapisovatelkou Ing. Michaelu Součkovou, ověřovateli zápisu pana Jana 

Průšu a paní Pavlu Průšovou 

Hlasování č. 1 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6   proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 21/5/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje zapisovatelkou Ing. Michaelu Součkovou, 
ověřovateli zápisu pana Jana Průšu a paní Pavlu Průšovou. 

3. Schválení programu 
Starostka seznámila přítomné s programem zasedání: 

1. Zahájení 
2. Stanovení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření č. 6/2023 k 31. 8. 2023, 7/2023 k 4. 9. 2023 

5. Schválení bezúplatného převodu pozemků  
6. Projednání žádosti o odkup pozemků 

7. Schválení vstupu do SMS - sdružení místních samospráv 



Projekt DTM = digitalizace sítí 
8. Rozšíření příjemců zpráv z Munipolis 

9. Zahájení svozu bio odpadů 

10. Schválení dodatku ke smlouvě s firmou NYKOS č. 2/2023 

11. Vstup do MAS Mezilesí 
12. Nařízení obce 

13. Projednání projektové dokumentace CETIN 

14. Projekt Digitální odysea 

15. Různé 

Informace o dění v obci 

 

Starostka vyzvala zastupitele k doplnění programu. 

Paní Průšová navrhuje do bodu 15 přidat informaci ohledně dřeva 

Hlasování č. 2 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6   proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 22/5/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje program 5. veřejného zasedání Zastupitelstva obce 
Dlouhopolsko. 

4. Rozpočtové opatření č. 6/2023, 7/2023 
Účetní obce seznámila přítomné se zněním rozpočtového opatření č. 6/2023 k 31. 8. 2023, 

které bylo schváleno starostkou obce. 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko bere na vědomí. 

Účetní obce seznámila se zněním rozpočtového opatření č. 7/2023 k 4. 9. 2023 

Hlasování č. 3 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6   proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 23/5/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje Rozpočtové opatření č. 7/2023. 

5. Schválení bezúplatného převodu pozemků p. č. 263/12 (12 M2), p. 
č. 263/17 (106 m2), p. č. 263/18 (169 m2) od Úřadu pro zastupování 
státu ve věcech majetkových na obec Dlouhopolsko 

Starostka obce seznámila s dosavadním jednáním ohledně převodu pozemků od Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových 

Jedná se o pozemek vedle hřbitova o výměře 12 m2, dva pozemky na levé straně silnice na 
Chlumec před hřištěm, jedná se o krajnici a stráň pod silnicí. 

Hlasování č. 4 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6   proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 24/5/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 263/12, p.č. 
263/17, p.č. 263/18 v KÚ Dlouhopolsko, od Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových. 



6. Projednání žádosti o odkup pozemků 
Starostka obce seznámila se zněním žádosti pana Bažanta. Jedná se o pozemek, který je 
součástí oploceného pozemku. 

Pan Bažant je současně vlastníkem pozemku pod cestou Na Kopečku, na výměně a doplacení 
se shodlo zastupitelstvo, pan Bažant tento návrh odmítl. 

Zastupitelstvo obce má důrazný zájem, aby cesta Na Kopečku byla ve vlastnictví obce. 

Pokud by v budoucnu obec žádala o dotaci, nedosáhne na ni, neboť komunikace je i na cizích 
pozemcích. 

Paní Bažantová seznámila se zněním žádosti, kterou podali v dubnu 2023 – žádost o pozemek 
p. č.  79/9  o výměře 38 m2, následně obdrželi odpověď o zamítnutí. 

Další dopis zaslali v červnu, plot pozemku je od 50 let minulého století, plot spadl, byl 
vystaven znovu na původním místě, nebylo rozšířeno 

8. 6. 2023 – zamítavé stanovisko OÚ, citace z této odpovědi – obec nabízí výměnu  

Dotaz. Jak by obec postupovala, pokud by neměli dotčené pozemky pod silnicí Na Kopečku 

V minulosti byly pozemky prodávány žadatelům, aniž by bylo podmiňováno výměnou nebo 
dalšími požadavky. 

Většinou, když obec požádala, bylo občanům vyhověno 

Žádají tímto o přehodnocení stanoviska zastupitelstva, neboť v minulosti bylo jiným 
žadatelům vyhověno. 

Dále seznámila s celkovým zněním jejich žádosti 

Žádají pouze o odkup pozemku, který je historicky oplocen.  

Minulý týden bylo jednání na OÚ, kdy jim bylo sděleno, že bude vybudována lavička 
s výhledem na Králík 

Paní starostka 

Pozemky se nejen prodávaly, ale i vyměňovaly. Lidé, kteří měli pozemky pod cestou, je buď 
směnili nebo i darovali. V ulici Na Kopečku jsou nejen schválené, ale i neschválené stavby, 
tato komunikace je jedinou přístupovou cestou k těmto nemovitostem. Povinností OÚ je 
zajistit přístupovou cestu ke všem nemovitostem. Nejčastěji se v minulosti jednalo o výměnu 
pozemků. Paní starostka řeší tyto záležitosti od března, kdy nastoupila do této funkce. 

Paní Bažantová – jistě polovina ze zastupitelů byla již 8 let v ZO, cesta byla dále rozšiřována, 
bez souhlasu majitelů pozemku 

Paní Tlučhořová – je ochotná darovat pozemek, ale pokud bude zajištěn přístup pro všechny 

Pan Hor    - dotaz na odkup pozemků, zda byla stanovena nějaká nabídková cena 

Paní starostka – nabídka na odkup byla řečena pouze ústně, manželům Bažantovým bylo 
nabídnuto určení ceny za pozemek z jejich strany 



Paní Bažantová – obec si nechala udělat projekt za 400 tis. Kč, aniž by daný záměr 
konzultovala s majitelům, bylo i zveřejněno ve Zpravodaji 

Paní starostka – byla to právě ona, kdo Bažantovi upozornil, že takovýto projekt je řešen 

Rybník – Kinský jedná o tom, že rybník budou revitalizovat, dešťová kanalizace bude ale i 
nadále svedena do rybníka, do budoucna bude řešeno 

Pan Knytl – doplnil, že ne všechny pozemky se prodávaly, ale mnoho se jich i směňovalo; při 
výstavbě plotu by si měl majitel nechat zaměřit svůj pozemek, což se nestalo; jsou vlastníky 
dalších pozemků, ke kterým by směnou pozemků získali přístup ke svým pozemkům; návrh 
byl směna + doplatek 

Pan Bažant – nejedná se o původní cestu, původní cesta vedla jinudy, na cestu by se složili 
všichni vlastníci 

Paní starostka - pokud nebude přístupová cesta 6m , pak nelze stavět, do té doby všechno 
zahrádky, i když v ÚP se bude jednat o zastavitelné území 

Paní Knytlová – potřeba jednání a domluvy, je snaha o nalezení společného řešení 

Paní Průšová – neví, jak cesta vedla původně, nemůže komentovat 

Paní Bažantová – cesta se postupně zvyšuje, je na jejich pozemku, cesta vede po jejich 
pozemcích, jedná se o vydírání, mělo by se postupovat zvlášť  

Pan Knytl – jednalo se o nabídku, ne o vydírání 

Pan Průša – škoda, že tady není pan Okrouhlý, neboť by mohl na pár otázek odpovědět 

Paní  – nemluvit o panu Okrouhlém bez jeho přítomnosti 

Paní starostka – pan Okrouhlý rozhodl o spoustě věcech bez vědomí zastupitelstva 

Paní Průšová – pan Okrouhlý zde byl mnoho let starostou 

Pan Znamínko -  souhlasí s vyjádřením pana Knytla 

Paní Jansová – měli obdobný problém, zaměřili si, odkoupili 

Pan Průša – dotaz, zda by bylo nějaké řešení schůdné, aby se vyřešily všechny pozemky, 

snaha o dohodu mezi dotčenými osobami 

Paní Bažantová – jsou ochotní se sejít a probrat danou situaci, nespojovala by tyto dvě 
záležitosti dohromady, pozemky řešit odděleně 

Paní starostka vyzvala zastupitele k hlasování pro prodej pozemku bez podmínky výměny 

Hlasování  

č. 5 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6   proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 25/5/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko zamítlo prodej pozemku manželům Bažantovým.  



Paní starostka - nyní uzavřeno, odpověď bude zaslána písemně, bude vycházet z rozhodnutí 
zastupitelstva 

 

7. SMS – sdružení místních samospráv, schválení vstupu do SMS 
Starostka obce seznámila s povinností obcí, aby převedly sítě o elektronické podoby a mapy 
těchto sítí budou dostupné pro veřejnost na jednom serveru.  

Projekt DTM – digitalizace sítí   

Do konce roku 2024 musí být tyto sítě převedeny, bylo na to 10 let, ale zatím se nic 
nerealizovalo 

SMS sdružuje více jak 20 000 obcí a pomáhá s řešením problémů, projekt DTM – digitalizace 

sítí – poskytují členům podporu a program, ve kterém lze převést zaměření sítí, buď samostatně 
nebo s pomocí. Digitalizace je jedním z pilířů současnosti, je nutné na tomto pracovat. 

Zastupitelstvo obce se na svém pracovním zasedání rozhodlo do tohoto SMS vstoupit. 

Paní starostka - začne se veřejným osvětlením, některé sítě jsou již zadané, např. el. en. 

Se SMS bude uzavřena smlouva a bude využit program DTM. 

Hlasování č. 6 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6    proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 26/5/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje vstup do SMS. 

 

8. Rozšíření příjemců zpráv z Munipolis 

Starostka obce informovala s problémy s obecním rozhlasem, jedná se o zastaralou metodu, 
nelze nastavit tak, aby bylo pokrytí obec dokonalé. 

Zprávy lze zasílat přes aplikaci Munipolis – zasílání do mailu a/nebo SMS 

Domů v obci je cca 145, nyní je 75 odběratelů. 

Jedná se o vhodnou službu pro občany, je třeba písemně předat tel. číslo, mail nebo lze využít 
přihlášení přes webové stránky 

Občané budou informováni, letáčky, web, atd. 

Paní Měcháčková  - zprávy chodí jen některé, paní Filippi neobdržela zprávu o zasedání 

Paní Martínková – zprávy jí přestaly chodit 

Paní starostka – Munipolis upřednostňuje mail před tel., prověří problémová čísla 

Pokud bude mít kdokoliv problém, nahlásit jej na OÚ 

9. Zahájení svozu bioodpadů 
Starostka obce seznámila přítomné s aktuálním stavem odpadového hospodářství. 



Již mnoho let má být zpráva o odpadech vyvěšována na webových stránkách obce 

Směsný komunální odpad by měl tvořit 40 %, tříděný by měl být 60 % - plány z roku 2021 

Za loňský rok jsme třídili pouze ze 13% 

Za rok 2022 obec zaplatila 589 647 Kč za tříděný i směsný komunální odpad 

Na poplatcích v roce 2022 bylo vybráno 181 000 Kč 

Na 1 občana mělo připadat 200 kg/rok, každý následující rok se o 10 kg snižuje, v roce 2029 to 

bude 120 kg/rok 

V roce 2022 bylo na 1 občana 370 kg, více jak dvojnásobek 

Pokud obec splní kvótu, pak je sleva, vše nad stanovenou hranici je zpoplatněno 

V letošním roce 1 000 Kč/t, v roce 2029 stanoveno 1 850 Kč/t 

Platíme nejen skládkování, ale také dopravu 

Pokuty za nedodržení státního plánu 

Množství odpadů v obci: 

2019 – 100 t odpadů 

2020 – 75 t odpadů (Covid) 

2021 – 80 t odpadů 

2022 – 90 t odpadů 

Cíl: 60 % tříděného odpadu  

Před několika lety se zavedl kontejner na bioodpad, není ale řešením. 

Někteří spoluobčané řeší vývoz bioodpadu za kabiny na hřiště, na obecní pozemky 

Jedním z řešení bylo zavedení BIO popelnic v průběhu srpna, měly by pomoci tam, kde nemají 
možnost kompostu. Seznámení s bio odpadem, který do BIO popelnic nepatří. 

Žádost paní starostky o třídění bio odpadů, neboť za uložení bio zaplatí obec o polovinu méně 
než za směsný komunální odpadu. 

NYKOS – kontrolní svoz – namátkou, svezli méně odpadu než obvykle, neboť jeli brzo ráno 
odpad byl ručně roztříděn, výstupem je zpráva o složení odvezených odpadů, bude zveřejněno 
na stránkách 

V příštím roce budou zavedeny popelnice na papír a plasty, protože kontejnery na plasty a papír 
jsou stále plné, tyto popelnice uhradí za občany obec v příštím roce, bude zahrnuto do rozpočtu 

roku 2024 

Předpoklad svozů -  1 x za 14 dní platy, 1x za měsíc papír 

Okolní obce mají také svoz 1 x 14 dní směsný KO, 1 x za 14 dní BIO 

Od nového roku budou stanovena nová pravidla pro nárok na popelnici, čtyřčlenná rodina  



240 l, další popelnice budou za vysoký poplatek.  

Výjimečné případy – malé děti, pleny – je možné se na OÚ dohodnout a dočasně přidat igelitové 
pytle zn. NYKOS, max na 2 měsíce, pytle hradí OÚ 

Musíme se snažit více třídit, jsme v tomto pozadu nejen oproti okolním obcím 

Kontejnery budou omezeny, neboť jsou naplňovány i cizími lidmi, jsou vysoce zpoplatněny, 
budou přesunuty, nebudou u silnice, neboť jsou plněny cizími, nejspíše umístěné u Úvozu mimo 
vyhrazený dvůr 

Za kontejnery, které nejsou naše, platíme nájem 

Velkoobjemový kontejner – nejspíše do Úvozu 

V každé nemovitosti budou 4 popelnice – směs, BIO, plast, papír 

Obec musí ušetřit za kontejnery, jedná se o finance  

P. Vojtíšek   – dotaz na čtrnáctidenní svoz – nelze vyřešit jinak?? 

Paní starostka seznámil s příjmy – EKO-KOM za rok 2022 odměna 63 tis. Kč, pokud budeme 

třídit, budou odměny vyšší 

Pan Hor – dotaz, pokud by bylo vytříděno 60 % jaké by byly náklady obce 

Paní starostka – pokud by se třídění projevilo, pak okolní obce hradí např. 500 Kč 

Pan Knytl – na tento dotaz nelze odpovědět, neboť každý rok se mění podmínky za platby za 
odpady 

Paní Míčová – pokud budeme třídit, navýší se odměny za třídění, ale na druhou stranu je svoz 

navíc, vše je o výhledu do dalších let, neboť obec musí být schopna zajistit svoz, jedná se o 
velké pokuty při nedodržení. 

Dotaz paní Sedláčková – 30 popelnic na BIO 

Paní Míčová – přihlásili se lidé, kteří neměli kam BIO odpad dát, lidé s velkými zahradami 
jistě mají svůj kompost, tito lidé nebudou nyní dávat do popelnice na směsný komunální 
odpad 

Paní Měcháčková – jakékoliv popelnice, nemusí být hnědé BIO od obce 

Paní Míčová – jakákoliv popelnice, musí být označena BIO – na stránkách NYKOS jsou 
vzory, jak mají popelnice na BIO odpad vypadat a být označené 

Paní Jansová – dotazník vyplnila, souhlasila s BIO, ale nechtějí popelnice, neboť řeší 
bioodpad na vlastním pozemku 

Paní Krejčí  - před pár lety zaváděli popelnice v Městci, lidé měly také strach, ale nyní jsou 
velice spokojení, je třeba vše zabalit do pytlíků, dát popelnici do stínu, pak je vše v pohodě, 
všichni, kteří se v MK nezapojili, zjistili od sousedů, že to funguje, zapojili se také 

Paní Míčová – zbývají 4 bio popelnice, po vydání již obec nebude další kupovat, bude na 
každém si ji zajistit sám 



Pan Skalník – děkuje za tento nápad, že konečně jsou BIO popelnice 

Paní Míčová - doufá, že skládky skončí 

 

 

10.  Schválení dodatku ke smlouvě s firmou NYKOS č. 2/2023 
Starostka seznámila přítomné se zněním dodatku, jedná se o změnu frekvence svozů pro 
směsný KO – 1 x za 14 dní, BIO popelnice – 1 x za 14 dní, nejedná se o změnu počtu svozů a 
ceny 

Paní Sedláčková – zaplatila 900 Kč za odpady na celý rok, jeden týden se odveze 30 bio 

popelnic, další týden 140 popelnic se směsným komunálním odpadem 

Paní Míčová – v poplatku je zahrnut vývoz nádob na komunální odpad, vývoz nádob na 
separované složky odpadu, provozování sběrného dvora, sběrných míst, velkoobjemový 
kontejner na bioodpad (nově bio popelnice), mobilní svoz nebezpečných odpadů, výsyp 
odpadkových košů, pronájem odpadových nádob, které nejsou ve vlastnictví obce; tedy 
v poplatku není zahrnuto pouze vyvážení popelnice na směsný komunální odpad 

Pan Průša – připomínka k odvozu bioodpadů paní Sedláčkové na cizí pozemek 

Paní Sedláčková – bioodpad odváží na kompost, který má na svém pozemku 

Hlasování č. 7 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6    proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 27/5/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje dodatek ke smlouvě s firmou NYKOS č. 2/2023. 

 

11.  Vstup do MAS Mezilesí 
Starostka seznámila s aktuální situací ohledně dotace na přestavbu komunitního centra, je 
postoupeno na ministerstvo 

Poděkování patří paní Knytlové, která se o této dotaci zmínila 

Do roku 2029 – dotace na revitalizaci návsí, vodních ploch,  

Náves, Proutnice, opěrná zeď, chodník přes kanál – celý střed obce 

Je potřeba správně připravit dotaci, je velká naděje na celý nebo jeho část dostat projekt, 
pokud se nepovede jeden rok, požádáme druhý rok se začleněnými požadavky 

Proutnice – projekt se řeší, bude řešeno s vodohospodářem, s projektantem, poté budou 
občané seznámeni se zamýšleným projektem, např. park 

Propust pod kanálem je zařízením rybníka 

MAS Mezilesí – vstup do MAS Mezilesí je podkladem pro další spolupráci 

Hlasování č. 8 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6    proti: 0   zdržel se:0 



Usnesení č. 28/5/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje vstup do MAS Mezilesí. 

 

12.  Nařízení obce 
Nařízení byla schválena v lednu, ale nebyla podepsána bývalým panem starostou, jsou tedy 
neplatná a musí být schválena znovu 

1. Stanovení ceny nájemného z pozemků a za služby související s nájmem hrobového 
místa na veřejném pohřebišti obce Dlouhopolsko za hrobová místa 

Starostka seznámila se zněním nařízení  
 

Hlasování č. 9 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6    proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 29/5/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje Nařízení obce Stanovení ceny nájemného 
z pozemků a za služby související s nájmem hrobového místa na veřejném pohřebišti 
obce Dlouhopolsko za hrobová místa 

 

2. Zákaz podomního a pochůzkového prodeje na území obce 

Starostka seznámila se zněním nařízení  
 

Hlasování č. 10 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6    proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 30/5/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje Nařízení obce Zákaz podomního a 
pochůzkového prodeje na území obce 

 

13. Projednání projektové dokumentace CETIN 
Náhrada stávající telefonní a internetové sítě, výkop do hloubky 70 cm, položí se optický 
kabel 

Nejhůře dopadne Malá Strana, neboť výkop bude proveden v záhonech 

Plán výkopů – v roce 2024 

Buď náhrada nebo položení nových 

Sporným místem byl kanál – bude vedeno průstřelem, od paní Tlučhořové ke Štědronským 

Dalším sporným bodem u Jansových – vyřešeno 

Smlouva o smlouvě budoucí s firmou CETIN o zřízení věcného břemene 

Před stavbou proběhne zaměření všech stávajících sítí ve formátu, který dále vložíme do 

programu od SMS 

Hlasování č. 11 (přítomno 6 členů ZO):   pro: 6    proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 31/5/2023: 



Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene pro pozemky v majetku obce pro plánovanou výstavbu sítě elektronických 
komunikací v rámci akce „FTTx_P_NGA_V_NIO5_Dlouhopolsko_DLNYM1_OK“ 

 

14. Projekt Digitální odysea  
Starostka seznámila s úspěšným zakončením projektu, všechny telefony a tablety byly 
zapůjčeny seniorům, byla dvě sezení a další konzultace při jiných problémech 

Původně byla informace, že obci budou dle zápůjční smlouvy telefony a tablety převedeny, 
senioři si na telefony a tablety již zvykli 

Dle nové výpůjční smlouvy na 2. kolo projektu – zařízení z 1. kola mají být použita pro 2. kolo 

Všichni budou osloveni, budou mít 2 možnosti, buď ukončit, pak budou muset zařízení 
odevzdat, pokud budou dále spolupracovat, bude sepsán dodatek k výpůjčce a zařízení si 
ponechají. 

Projekt běží do března 2024, poté se uvidí, jak budou nastaveny podmínky, zda zařízení obci 
ponechají nebo je budou muset odevzdat. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí  

 

15.  Různé 

 Poděkování Sportovnímu klubu za uskutečněné akce během léta – letní kino, fotbálek, 
pirátská honba za pokladem na rozloučenou s prázdninami 

 SDH Dlouhopolsko – plánované akce – Dlouhopolská šlápota, Ukliďme Vacínek – 

v podmínkách dotace – bude uváděno, že akce jsou ve spolupráci s obcí 
Dlouhopolsko, smlouva byla sepsána ještě za pana Okrouhlého, již 3. leták, kde není 
uvedena spolupráce 

Obec Dlouhopolsko podporuje SDH, z tohoto důvodu uvádět 
 Dle rozhodnutí zastupitelstva obce byla uzavřena smlouva s firmou DAS 

 Provedena oprava Vrátkové – záruka 3 roky, Vrátková je sice místní komunikace, má 
svůj pasport, ale je problém, že celá komunikace není pouze na pozemcích obce, 

z tohoto důvodu nedosáhneme na dotace 

 Dotace na školu – začátkem roku 2024 rekonstrukce 

 Silnice I. třídy 11 – společná žádost s okolními obcemi o omezení kamionové dopravy 

Žádost byla zamítnuta, silnice I. třídy slouží pro kamionovou dopravu 

Důvodem zamítnutí může být i chybějící kolaudace části dálnice D11 

 Smlouva o kontejneru na odložené šatstvo 

Vše, co bude vkládáno do kontejneru musí být v malých pytlích, dobře zavázané, bylo 
prověřeno, že ve směsném odpadu bylo 8 % šatstva 

Ve spodních přihrádkách čisté a pěkné věci, dávají do e-shopu, vkladatel sbírá body, 
za které lze něco koupit 
Je důležité vkládat do malých pytlů 

Pokud bude zaseklý pytel, sdělte na OÚ nebo v kadeřnictví, pročistí 



Nevyváží se pravidelně, ale na zavolání, kdy je již plný 

Poděkování paní Tlučhořové za nové srovnání kontejnerů a úklid u kontejnerů 

 Dřevo v obecním lese 

Nemáme žádost z naší obce, ale z obcí okolních, z tohoto důvodu bude umožněna 

těžba i přespolním 

Cena bude stejná jak pro místní, tak přespolní, je zveřejněna 

Je třeba soušky vytěžit 
 Smlouva s SDH 

Návrh smlouvy s SDH – smlouva se takto nepředkládá, tato smlouva není smlouva, 
ale diktát, není vhodná pro SDH, ale pro profesionální sbor 
Jsou podmínky, které obce nemůže akceptovat 
Bude vyvoláno jednání s SDH a bude smlouva projednána 

 Blikající světlo – u paní Martínkové, u paní Jansové  - bude řešeno s firmou MEDIOS 

 

Starostka obce poděkovala přítomným a ukončila zasedání v 20: 45  hod 

 

Starostka obce Mgr. Hana Míčová 

 

 

Zapsala: Ing. Michaela Součková 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Jan Průša 

 

   Pavla Průšová 

 

 

    

 

 


